
Zápisnica z ONLINE zasadnutia Akademického senátu FSŠ UKF v Nitre 

dňa 3.3.2022 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh výročnej správy o činnosti FSŠ za rok 2021  

- správa o vzdelávacej činnosti  

- správa o vedeckovýskumnej činnosti 

- správa o medzinárodných vzťahoch  

3. Hospodárenie FSŠ za rok 2021  

4. Návrh na členov Disciplinárnej komisie FSŠ UKF v Nitre 

5. Hodnotenie akčného plánu vedenia fakulty na rok 2021 

6. Rôzne 

 

K bodu 1: 

 Zasadnutie otvoril a viedol predseda Akademického senátu FSŠ, dr. Norbert Beták, 

ktorý privítal členov senátu, ako aj prítomných hostí. Následne oboznámil senátorov 

s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený. Dodal, že všetky podkladové 

materiály boli členom AS FSŠ zaslané prostredníctvom systému DOC.  

 

 

K bodu 2: 

 Pán predseda odovzdal slovo p. dekanke Bárcziovej, ktorá požiadala prítomných 

prodekanov o stručné informácie k obsahu návrhu výročnej správy FSŠ za rok 2021:   

- a): prodekan Szekeres: vzdelávacia činnosť 

 

Hlasovanie:   za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 1/030322: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre schvaľuje Správu o vzdelávacej činnosti na FSŠ bez 

pripomienok.  

 

- b): prodekan Szabó: vedeckovýskumná činnosť 

 

Hlasovanie:   za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 

  

Uznesenie č. 2/030322: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre schvaľuje Správu o vedeckovýskumnej činnosti na 

FSŠ s pripomienkou.  

 

- c): prodekan Balla: medzinárodná spolupráca 

 

Hlasovanie:   za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 3/030322: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre schvaľuje Správu o medzinárodnej spolupráci na 

FSŠ bez pripomienok.  

 

  

K bodu 3: 

 Pán predseda odovzdal slovo p. dekanke Bárcziovej, ktorá stručne informovala 

prítomných o obsahu Výročnej správy o hospodárení za rok 2021.    
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Hlasovanie:   za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 

  

Uznesenie č. 4/030322: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre schvaľuje Návrh Výročnej správy o hospodárení 

FSŠ za rok 2020 bez pripomienok.   

 

 

K bodu 4: 

 Pán predseda odovzdal slovo p. dekanke Bárcziovej, ktorá požiadala p. prodekana 

Szekeresa o informovanie k tomuto bodu programu: nakoľko skončil mandát niektorým 

členom Disciplinárnej komisie FSŠ, je potrebné voliť 2 členom do zamestnaneckej a 1 člena 

študentskej časti komisie.   

Následne sa uskutočnilo tajné hlasovanie v el. systéme s nasledovným výsledkom:  

zamestnanecká časť: 

PaedDr. Eva Lehoťáková, PhD. (ÚVP) – 8x áno 

Mgr. art. Štefan Timko, PhD. (ÚSJK) – 5x áno 

RNDr. PaedDr. Ján Veselovský, PhD. (KCR) – 6x áno 

študentská časť: 

Bettina Kováčová (PEM15b) – 9x áno 

 

Hlasovanie za uznesenie:   za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 5/030322: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre schvaľuje Návrh na členov Disciplinárnej komisie 

pre študentov FSŠ UKF v Nitre bez pripomienok. 

 

 

K bodu 5: 

 Pán prodekan Szekeres pokračoval aj v tomto bode programu: vyhodnotil akčný plán 

v oblasti vzdelávania za rok 2021 a skonštatoval, že všetky ciele plánu boli dosiahnuté. 

 

Hlasovanie:   za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 

  

Uznesenie č. 6/030322: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre schvaľuje Hodnotenie akčného plánu v oblasti 

vzdelávania za rok 2020 bez pripomienok.   

 

 

K bodu 6: 

Doc. Bárcziová informovala senátorov o nasledovných skutočnostiach:  

- otázky týkajúce sa ukrajinských študentov je potrebné adresovať pani dekanke 

Bárcziovej alebo priamo rektorát, 

- ukrajinskí študenti od UKF dostanú pomoc vo forme odpustenia poplatku za 

ubytovanie + finančnú pomoc, 

- ukrajinským študentom umožniť online účasť na prednáškach/seminároch. 

Dr. Beták informoval:  

- zatiaľ nemáme plán zasadnutí AS FSŠ na rok 2022, v tejto situácii je ťažké plánovať. 

Po dohode s pani dekankou Bárcziovou sa zasadnutia uskutočnia podľa potreby. 

Senátorov budeme vždy vopred informovať.  

Doc. Bárcziová: 

- dňa 21.2.2022 sa uskutočnil štrajk vysokých škôl v Bratislave, za UKF sa ho zúčastnili 

tri fakulty, vrátane našej, 
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- pred Vianocami 2021 Ministerstvo školstva SR zverejnilo návrh rozpočtu na rok 2022: 

oproti roku 2021 dostane UKF menej finančných prostriedkov, pre FSŠ to znamená 

o 200 000,- eur menej, ako vlani. 

Doc. Gallik:  

- dnes o 14.00 hodine bude online rokovanie Rady vysokých škôl, zároveň informoval 

o plánovanom programe.  

 

 

V závere zasadnutia sa pán predseda AS, dr. Beták, poďakoval členom senátu za ich 

aktívnu účasť a ukončil zasadnutie Akademického senátu FSŠ.   

 

 

V Nitre dňa 3.3.2022 

 

 

Zapísala: Hajnalka Budinszky  Schválil: Ing. Norbert Beták, PhD.  

              predseda AS FSŠ  


